ICC-01/11-01/11-306-Anx1 28-03-2013 1/3 RH PT

ANNEX 1

PUBLIC

المؤتـــمر الوطنــــي الــــام ـ نيبيا GENERAL NATIONAL CONGRESS - Libya

قدرار المؤتمدر الوطني العمام رقدم (ك) لسندة 2013م أن ندر، مستدشار بالحكمة العلما نائصاً عامكاً

في شان ندب مستسشار بالمحكمة العليا نائسبا عامساً بعد الإطلاع على:-

- الاعلان الدستوري المؤقت الصادر في 3/ أغسطس / 2011 م وتعديلاته.
- وعلى القانون رقم (6) لسنة 1982م في شأن إعادة تنظيم المحكمة العليا وتعديلاته.
 - وعلى القانون رقم (6) لسنة 2006 م في شأن نظام القضاء وتعديلاته.
 - وعلى النظام الداخلي للمؤتمر الوطني العصام.
- وعلى قرار المجلس الوطني الإنتقالي المؤقت رقم (21) لسنة 2012 م في شأن ندب مستشار نائباً عاما.
- وعلى ما خلص إليه المؤتمر الوطني العام في اجتماعه العادي الثاني والسبعين المنعقد بتاريخ 17 / مارس / 2013 م.

صدر القسرار الأتسي

المسادة (1)

يندب السيد / عبدالقادر جمعة رضوان ، المستشار بالمحكمة العليا نائباً عاماً على سبيل التفرغ.

المسادة (2)

يعمل بإحكام هذا القرار من تاريخ صدوره ويلغي كل حكم يخالفه وينشر في الجريدة رسمية.

المؤتم ال

	صدر هي طراولس ،
_خ 2013 / مارس / 2013 م	with -
4 1434 / Jall as Med / B. a.	- Ilaelé
🖳 / منيح (2013 / 30)	ه / ا بره فايد

GENERAL NATIONAL CONGRESS-Libya

Resolution of General National Congress

Number (26), year 2013

With regard to appointment of a judge in Supreme Court as an Attorney General

After reviewing:

- Interim constitutional declaration issued on August 3rd,2011 and its amendments
- Code # (6) of year 1982 with regard to re-organization of the Supreme Court and its amendments.
- Code # (6) of year 2006 with regard to the judicial system and its amendments
- The rules of procedure of the General National Congress
- The resolution of the Interim Transitional National Council number (21) of year 2012 with regard to appointment of a judge as an Attorney General
- And based on what the General National Congress decided in its 72nd ordinary meeting convened on March 17th,2013.

The following resolution has been issued

Article (1)

Mr. AbdulKader Joma'a Radwa, Judge of Supreme Court, shall be appointed as a full-time Attorney General

Article (2)

Provisions of this resolution are in force since its date of issue, all converse provisions shall be considered annulled that the resolution shall be published in Official Gazette.

General National Congress - Libya

20/03/2013

Issued in Tripoli

Date: March 20th,2013